
Rada Miejska w Radoszycach 

Komisja Rewizyjna 
 

Protokół nr 32/2022 
 
Posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Radoszycach w dniu 07 grudnia 

2022. 
 

Zgodnie § 80 ust. 2 statutu Miasta i Gminy Radoszyce (Dz. Urz. Województwa 
Świętokrzyskiego 2019 poz. 165; zm.: Święt. z 2020 r. poz. 3362). Posiedzenie 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Radoszycach odbyło się w trybie stacjonarnym 

za pośrednictwem wykorzystania przekazanych radnym środków komunikowania 
się na odległość. 

 
Obrady rozpoczęto 07 grudnia 2022 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 14:24 
tego samego dnia. 

 
Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio/video z posiedzenia 

znajdujące się w aktach Rady Miejskiej. 
 

Załącznikiem jest również wykaz czasów, zabierania dyskusji radnych oraz gości 
w posiedzeniu. 
 

Link do wykazu dyskusji - http://api.esesja.pl/player/209372/a7e75264-f911-4 
 

Lista gości na posiedzeniu: 
Michał Pękala Burmistrz 
Jolanta Fidos Skarbnik 

Anna Młodzińska Referent ds. nieruchomości 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum 
 
Wiceprzewodnicząca Pani Krystyna Zimińska powitała członków komisji. 

Wiceprzewodnicząca Pani Krystyna Zimińska poprosiła o potwierdzenie obecności 
w programie esesja. 

Następnie przypomniała chęć włączenia się do dyskusji zgłaszać wykorzystując 
funkcję w oprogramowaniu esesja. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

 
Obecni: 

1. Jan Kaczmarczyk 
2. Maciej Nieduziak 
3. Anna Ściegienna 

4. Jacek Zaleśny 
5. Krystyna Zimińska 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Krystyna Zimińska 

 

http://api.esesja.pl/player/209372/a7e75264-f911-4


Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  
Wyniki głosowania 

OBECNY: 5, NIEOBECNY: 0 
Wyniki imienne: 
OBECNY (5) 

Jan Kaczmarczyk, Maciej Nieduziak, Anna Ściegienna, Jacek Zaleśny, Krystyna 
Zimińska 

 
Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej stwierdziła obecność 5 radnych na ogólną 
liczbę 5, co zgodnie z ustawą, czyni Komisję zdolną do uchwalania prawomocnych 

opinii i wniosków. 
 

2. Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 31/2022 z dnia 29 września 2022 
roku 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zwrócił się do zebranych radnych  

z zapytaniem, czy mają jakiekolwiek zastrzeżenia do protokołu. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krystyna Zimińska 

- Maciej Nieduziak 
- Dariusz Kwiecień 

Pan Maciej Nieduziak powołując się na zapisy w statucie zwrócił uwagę, że  
w protokołach nie ma streszczeń pytań i wypowiedzi osób które zabierały głos  
w trakcie posiedzeń. Do pytania odniósł się Pan Dariusz Kwiecień i przekazał, że 
każda wypowiedź oraz pytanie jest zapisywane do protokołu w sposób krótki, 

zwięzły oraz merytoryczny tj. streszczone pytanie oraz streszczona odpowiedź. 
Nadmienił również, że jeżeli chodzi o zapis „w dyskusji wzięli udział” występujący 

przy punkcie w którym jest tylko jedna osoba to dotyczy czytania scenariusza przez 
prowadzącego i jest to również streszczone. 

Wobec kolejnych uwag Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie zatwierdzenie 
protokołu. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 31/2022 z dnia 29 września 2022 roku.  
Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 

ZA (5) 
Jan Kaczmarczyk, Maciej Nieduziak, Anna Ściegienna, Jacek Zaleśny, Krystyna 
Zimińska 

Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że Komisja Rewizyjna w obecności 5 radnych 
jednogłośnie przyjęła wskazany protokół. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad proponowanym projektem porządku obrad. 



Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie projektu porządku obrad. 

Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum 

2. Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 31/2022 z dnia 29 września 2022 roku 
3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Zamiany personalne w komisji 
5. Opracowanie opinii komisji w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Radoszyce 
na rok 2023 

6. Sprawy różne 
7. Zakończenie posiedzenia 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Krystyna Zimińska 

 
Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  
Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 

Jan Kaczmarczyk, Maciej Nieduziak, Anna Ściegienna, Jacek Zaleśny, Krystyna 
Zimińska 

Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że Komisja Rewizyjna w obecności 5 radnych 
jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

4. Zamiany personalne w komisji 
 

Z uwagi na wakat w funkcji Przewodniczącego Wiceprzewodnicząca zarządziła jego 

wybór i poprosiła o zgłaszanie kandydatur jednocześnie zgłaszając Pana Jacka 
Zaleśnego pytając czy zgadza się. Pan Jacek Zaleśny wyraził zgodę. W tym miejscu 

zabrał głos Maciej Nieduziak pytając kandydata na stanowisko Przewodniczącego 
jak przedstawi dalszą pracę w komisji na tym stanowisku. Pan Jacek Zaleśny 
odpowiedział, że będzie kontynuował pracę Pana Leszka Myszkowskiego 

poprzedniego Przewodniczącego z pomocą Wiceprzewodniczącej Pani Krystyny 
Zimińskiej oraz obsługi rady miejskiej w osobie Pana Dariusza Kwietnia. Wobec 

braku kolejnych zgłoszeń Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie 
kandydaturę. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Maciej Nieduziak 

- Jacek Zaleśny 
- Krystyna Zimińska 
- Jan Kaczmarczyk 

 
Głosowano w sprawie: 

Głosowanie w sprawie kandydatury Jacka Zaleśnego na funkcję Przewodniczącego 
Komisji. 
Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (5) 
Jan Kaczmarczyk, Maciej Nieduziak, Anna Ściegienna, Jacek Zaleśny, Krystyna 

Zimińska 

Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że Komisja Rewizyjna w obecności 5 radnych 
jednogłośnie wybrała Pana Jacka Zaleśnego na stanowisko Przewodniczącego. 

W tym miejscu posiedzenia Wiceprzewodnicząca poinformowała, że rezygnuje  

z funkcji Wiceprzewodniczącego komisji przekazując prowadzenie nowo 
wybranemu Przewodniczącemu. 
 

Przewodniczący stwierdził, że z uwagi na zaistniałą sytuacją spowodowaną 
rezygnacją Pani Krystyny Zimińskiej zaproponował przeprowadzenie wyboru  

z grona komisji Wiceprzewodniczącego i zaproponował kandydaturę Pana Jana 
Kaczmarczyka, pytając jednocześnie czy się zgadza. Pan Jan Kaczmarczyk wyraził 
zgodę. Wobec kolejnych zgłoszeń Przewodniczący poddał pod głosowanie 

zgłoszoną kandydaturę. 
 

Głosowano w sprawie: 
Głosowanie w sprawie kandydatury Jana Kaczmarczyka na funkcję 
Wiceprzewodniczącego Komisji.  

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Jan Kaczmarczyk, Maciej Nieduziak, Anna Ściegienna, Jacek Zaleśny, Krystyna 

Zimińska 

Przewodniczący stwierdził, że Komisja Rewizyjna w obecności 5 radnych 
jednogłośnie wybrała Pana Jana Kaczmarczyka na stanowisko 

Wiceprzewodniczącego Komisji. 

5. Opracowanie opinii komisji w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Radoszyce na rok 2023 

 
W tym punkcie Przewodniczący przypomniał, że w dniu 29 listopada br. na 
posiedzeniu wspólnym komisji stałych był przedstawiany projekt uchwał w sprawie 

budżetu na 2023 oraz wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2034 przez 
Panią Jolantę Fidos Skarbnika Miasta i Gminy. 

 
Przewodniczący odczytał treść opinii stanowiąca załącznik do protokołu znajdująca 
się w aktach Rady Miejskiej w Radoszycach następnie otworzył dyskusję. 

 
Przybyła na posiedzenie Pani Jolanta Fidos Skarbnik Miasta i Gminy. 

 
Pan Maciej Nieduziak zapytał o zapis w opinii dotyczący zrównoważenia budżetu, 

czy budżet gminy może być niezrównoważony. Do pytania odniosła się Pani 
Skarbnik i odpowiedziała, że nie może być nie zrównoważony i podkreśliła, że 
budżet naszej gminy jest równoważony. Ponownie zadał pytanie dotyczące 

załącznika nr 4 do budżetu „zadania roczne” w którym widnieje pozycja pt. zakup 
gruntów w Radoszycach na kwotę 50.126,46 zł oraz umiejscowienie zapisów 



dotyczących funduszu sołeckiego Radoszyc związanych z ich przeznaczeniem na 

oznakowanie ulic. Na pytanie związane z funduszem sołeckim odpowiedziała Pani 
Skarbnik informując, iż dany zapis znajduje się w „wydatkach bieżących”  

w rozdziale 700.05 gospodarka nieruchomościami lub w rozdziale 614 drogach 
gminnych. 
Przybyła na posiedzenie Pani Anna Młodzińska Referent ds. nieruchomości. 

Do pytania dotyczącego zakupu gruntów w Radoszycach odniosła się Pani Anna 
Młodzińska i przekazała, że dany wydatek będzie dotyczył możliwych zakupów 

gruntów i aby nie zmieniać tego w przyszłości uchwałą został w ten sposób 
zabezpieczony. Pani Jolanta Fidos podkreśliła również, że takowe zadanie roczne 
zawsze jest ujęte w budżecie choć w ostatnich latach tego nie było z uwagi na 

oszczędności. 
 

Przybył na posiedzenie Pan Michał Pękala Burmistrz. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Maciej Nieduziak 
- Jolanta Fidos 

- Anna Młodzińska 
- Jacek Zaleśny 

 
Wobec kolejnych uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie opinii. 
 

Głosowano w sprawie: 
Opracowanie opinii komisji w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Radoszyce na 

rok 2023.  
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (4) 

Jan Kaczmarczyk, Anna Ściegienna, Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Nieduziak 

 
Przewodniczący stwierdził, że Komisja Rewizyjna w obecności 5 radnych 4 głosami 

za 1 wstrzymującym przyjęła treść opinii. 
 
6. Sprawy różne 

 
Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos. 

 
Pan Jan Kaczmarczyk zapytał czy jest możliwość wyznaczenia na jezdni przejścia 
dla pieszych w pobliżu targu. Do pytania odniósł się Pan Burmistrz i odpowiedział, 

że w danym miejscu trwają prace dotyczące ułożenia światłowodu lecz po ich 
skończeniu złożymy wniosek do Zarządu Powiatu w tej sprawie, jedocześnie 

informując, że zastanawiamy się nad budową parkingu przy „targowicy” ponieważ 
jest problem z parkowaniem aut. 
Pan Maciej Nieduziak zapytał o ponowne wyjaśnienie przyczyny nie zamontowania 

tablicy informacyjnej przy przystanku autobusowym w miejscowości Radoszyce  
ul. Konecka droga nr 728 ponieważ przeprowadził wizję lokalną i nie rozumie jaki 

związek ma budowa kanalizacji (odpowiedź na 61 sesji) w danym miejscu z 
instalacją tablicy. Do pytania odniósł się Pan Burmistrz, poinformował że trwają 



rozmowy nad pozwoleniem rozpoczęcia budowy na zasadzie wymiany pism aby jak 

najszybciej firma weszła na plac remontu. Jednocześnie podkreślił, że jeżeli 
otrzymamy dane pozwolenie z Zarządu Dróg Wojewódzkich na piśmie wtedy na 

zasadzie „dogadania” się z firmą remontową dana tablica zostanie umieszczona. 
Dodał również, że nie ma ze strony gminy żadnych przeciwwskazań i niechęci do 
jej umieszczenia lecz wynika to tylko z kolejności działań.  

Pani Jolanta Fidos odniosła się ponownie do pytania Pana Nieduziaka w sprawie 
umiejscowienia zapisów dotyczących funduszu sołeckiego Radoszyc i przekazała, 

że jest to rozdział 616 paragraf 4210 oraz przekazała, że na oświetlenie kapliczki 
Św. Rocha z środków funduszu sołeckiego jest to kwota 4571,50 zł. 
W dalszej kolejności Pan Burmistrz przekazał, że zamówiona pierwsza partia węgla 

zostanie prawdopodobnie dostarczona 9 stycznia 2023 roku. Jedocześnie 
poinformował, że w cenę węgla wliczony jest transport. Pan Jan Kaczmarczyk 

zapytała o cenę za tonę węgla. Pan Burmistrz odpowiedział, że jest to kwota 1950 
zł. i zamówione zostało na początek 150 ton. Pani Jolanta Fidos przekazała, że 
każdy kto złożył wniosek na zakup węgla otrzyma tz. „fiszkę” z gminy na której 

znajdą się wszystkie dane do płatności i po jej dokonaniu wnioskodawcy zostanie 
wystawiona faktura na podstawie której będzie mógł pobrać węgiel od 

dystrybutora. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Jan Kaczmarczyk 
- Michał Pękala 

- Maciej Nieduziak 
- Jolanta Fidos 

- Michał Pękala 
 
7. Zakończenie posiedzenia 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Radoszycach. 

  



 

Przewodniczący Komisji 

Jacek Zaleśny 

 

………………………………. 

Jan Kaczmarczyk 

 

………………………………. 

Maciej Nieduziak 

 

………………………………. 

Anna Ściegienna Krystyna Zimińska 

………………………………. ………………………………. 

 

Przygotował: Dariusz Kwiecień 
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Radoszyce, dnia 7.12.2022 r. 
 

 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Radoszycach w 
sprawie projektu budżetu gminy Radoszyce na rok 2023 i 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2034 
 

Zgodnie z art. 238 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o 

finansach publicznych (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 1634 z późn. zm.) 

Burmistrz Miasta  

i Gminy Radoszyce przedłożył projekt uchwały budżetowej i projekt 

wieloletniej prognozy finansowej wraz z objaśnieniami Radzie Miejskiej w 

Radoszycach oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Kielcach. 

Projekt budżetu opracowany został w oparciu o zadania gminy z 

podziałem na własne i zlecone oraz na podstawie wniosków, które 

wpłynęły do  

15 października 2022 roku. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu wspólnym 

Komisji Rady Miejskiej w Radoszycach w dniu 29 listopada 2022 

roku przeanalizowała złożony przez Burmistrza projekt budżetu na 2023 

rok oraz projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2034 

które zostały przedstawione przez Panią Skarbnik Jolantę Fidos. 

W wyniku przeprowadzonej analizy oraz uzyskanych wyjaśnień Komisja 

Rewizyjna stwierdza, że: 

1. Dochody gminy zaplanowane w projekcie budżetu na 2023 rok 

wynoszą 47.527.516,00 zł w tym, dochody bieżące 40.552.516,00 zł 

oraz dochody majątkowe 6.975.000,00 zł, 

2. Wydatki gminy zaplanowane w projekcie budżetu na 2023 rok 

wynoszą 53.257.516,00 zł w tym, wydatki bieżące 40.530.967,59 zł 

oraz wydatki majątkowe 12.726.548,41 zł, i są wyższe od dochodów 

o kwotę 5730000,00 zł co stanowi ujemny wynik budżetu (deficyt), 

3. Planowany deficyt budżetu w kwocie 5.730.000 zł pokryty zostanie 

zaciągniętym kredytem w kwocie 5.730.000 zł, 

4. W projekcie wieloletniej prognozy finansowej gminy na lata 2023-

2034 uwzględniono zaplanowany do zaciągnięcia w 2023 roku 

kredyt na kwotę 5.730.000 zł z terminem spłat w latach 2024-

2034. 

5. Przedsięwzięcia wykazane w wieloletniej prognozie finansowej 

uwzględniają możliwości finansowe gminy oraz opierają się na 

aktualnie szacowanych kosztach ich realizacji. 



Należy podkreślić, iż zaplanowane dochody i przychody w porównaniu  
z planowanymi wydatkami i rozchodami świadczą o zrównoważeniu budżetu 

gminy. Planowane realne dochody budżetu zapewniają finansowanie 

podstawowych i niezbędnych zadań realizowanych w naszej gminie w 2023 
roku. 

Komisja Rewizyjna biorąc pod uwagę występujące obiektywne 

uwarunkowania w zakresie gospodarki finansowej samorządu oraz stanu 

zobowiązań finansowych pozytywnie opiniuje przedłożony projekt budżetu 

Gminy Radoszyce na 2023 rok oraz projekt wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy na lata 2023-2034. 

 

Wyniki głosowania stanową załącznik do niniejszej opinii. 

 
 Za Komisję 

 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Radoszycach 

 

 


